
Zápisnica zo 14. zasadania výboru SSKB  

v Košiciach dňa 6.9.2017 

Prítomní: členovia výboru SSKB: prof. MUDr. Rácz, Doc. Ing. Blažíček, RNDr. Kapalla, 

MUDr. Špaňár,  MUDr. Ďurovcová,  Ing. Heriban, MUDr. Dobáková, RNDr. Lepejová 

Hostia: Prof. G. Kováč, Dipl. Ing. Farkaš,  

Dozorná rada: Dr. Ambrušová 

Program 

1)Organizácia LQ2017 

2) Registračné listy zdravotných výkonov (RL ZV). 

 

1) Organizácia LQ2017: 

Návrh programu bol prerokovaný, doplnený  a upravený. Boli určení predsedovia 

jednotlivých blokov. 

Takto upravený program bude tvoriť prílohu tejto zápisnice. Definitívny program (do 

tlače) bude hotový do 21.9.2017. Zodpovedný prezident a garanti blokov. 

P. Kurucová informovala o registrácii účastníkov a partnerov a vystavovateľov . 

Prezident navštívi p. Kurucovú v bratislavskej centrále SLS 14.9.2017 a následne 

poskytne informácie členom VSSKB. 

VSSKB odsúhlasil 1-dňový kongresový poplatok vo výške 20€ (uviesť na web) a pre 

nepracujúcich dôchodcov účasť na kongrese bez poplatku. 

 

2) Registračné listy zdravotných výkonov (RL ZV): 

Ing. Heriban a prof. Kováč informovali o problematike vypracovania RL ZV.  

V diskusii bolo konštatované, že bez upresnenia metodiky vypĺňania RL  nie je možné  

relevantne vkladať požadované údaje do formulárov.   

Výbor odporúča posunúť začiatok tejto etapy projektu, až keď budú stanovené jasné 

a jednoznačné pravidlá. 

Ing. Heriban v spolupráci s prezidentom prof. Ráczom a členmi VSSKB vypracujú list 

adresovaný MZ SR, s požiadavkou na upresnenie metodiky vypĺňania.  

 

 



Nasledujúce zasadnutie VSSKB bude 15.10.2017 o 11:00 hod. v Liptovskom Jáne pred 

začiatkom Labkvality 2017. 

 
 

 

 

Košice 6.9.2017     zapísala: RNDr. Katarína Lepejová 

         vedecký sekretár SSKB 

 

Zápisnica bola rozoslaná členom VSSKB na pripomienkovanie. Základné pripomienky 

k zápisnici, ktoré prišli do uzávierky 11.9.2017 do 15:00 hod., boli zapracované do 

zápisnice. Ostatné pripomienky  budú archivované, a prístupné členom výboru SSKB, 

prípadne budú predmetom rokovania na nasledujúcom výbore SSKB.  

Po zabudovaní pripomienok schválené dňa 14.9.2017, Prof. O. Rácz, prezident SSKB 


